



WOOD REPAIR
by Boegh Consult

Trusted by professionals since 1948



MOHAWK

Finishing Products

The Original Touch Up Company™

Hard Wax Basic Kit • Hartwachs Basic Satz • Hård Voks Basis Sæt



Are you tired of looking at damages and scratches on your furniture, kitchen cabinets, moldings or floor?

With the Hard Wax Basic Kit, you are ready to repair those damages right away. It is easy and quick to fill, level and complete repairs on wood, laminate or rigid plastic so you get an almost invisible result.



Sind Sie es leid, Schäden und Kratzer an Ihren Möbeln, Küchenschränken, Leisten oder Böden zu sehen?

Mit dem Hard Wax Basic Kit sind Sie bereit, diese Schäden sofort zu reparieren. Es ist einfach und schnell zu füllen, anpassen und abschließen, damit Reparaturen auf Holz, Laminat oder starrem Kunststoff ein fast unsichtbares Ergebnis erzielen.



Er du træt af at se på skader og ridser på dine møbler, køkkenskabe, lister eller gulv?

Med Hard Wax Basic Kit er du klar til at reparere disse skader med det samme. Det er nemt og hurtigt at fyde, tilpasse og gennemføre reparationer på træ, laminat eller stift plast, så du får et næsten usynligt resultat.

The Kit includes

- 1x Battery Melting Tool
- 10x Hard Wax in various colors
- 1x Protection Pen (clear)
- 1x Leveling Tool
- 1x Scotch Brite polishing pad

Das Set enthält

- 1x Akku Schmelzgerät
- 10x Hartwachs in verschiedenen Farben
- 1x Schutzstift (farblos)
- 1x Wachshobel
- 1x Scotch Brite Polierschwamm

Sættet indeholder

- 1x Batterismelter
- 10x Hård voks i forskellige farver
- 1x Beskyttelsespen (farveløs)
- 1x Vokshøvl
- 1x Scotch Brite polérvamp



Article M310-9992

- Requires 3x AA batteries (not included)
- Benötigt 3x AA-Batterien (nicht enthalten)
- Kraever 3x AA batterier (ikke inkluderet)

Perfect for:

Furniture · Cabinets · Floors
· Framing and more

Möbel · Schränke · Boden
· Rahmen und mehr

Møbler · Skabe · Gulve
· Indramning og mere



Scan QR code to
watch user video



1

Prep surface

Oberfläche vorbereiten
Forbered overfladen



2

Select color

Wähle Farbe
Vælg farve



3

Fill damage

Schaden füllen
Fyld skaden



4

Remove excess

Überschuss entfernen
Fjern overskydende



5

Add protection

Schutz hinzufügen
Tilføj beskyttelse



Clean surface for loose material with a chisel or sandpaper. Check that the area is leveled and not raised. Be careful not to remove more color and finish than necessary.

Select the wax stick that is closest to the background color of the wood. The colors can be mixed during melting, so that you get the right shade.

Hold the wax stick against the melting tool blade and allow the stick to flow into the damage, overfilling the area slightly. For deep repairs, place the tip of the blade into the damage to ensure that bottom of the damage is filled.

Use the leveling tool to remove excess wax until the repair area is leveled with the surface of the wood. The second part of the tool - the Scraper - has one edge designed for scraping and one edge designed to clean the teeth of the leveling tool.

Seal and protect the repair using the protection pen. The colorless protection will leave a sealing layer on top of the repair.



Reinigen Sie die Oberfläche für loses Material mit einem Meißel oder Schleifpapier. Überprüfen Sie, ob der Bereich eben und nicht erhöht ist. Achten Sie darauf, nicht mehr Farbe und Finish als nötig zu entfernen.

Wählen Sie den Wachsstab, der am besten zur Hintergrundfarbe des Holzes passt. Die Farben können während des Schmelzens gemischt werden, sodass Sie den richtigen Farbton erhalten.

Halten Sie den Wachsstab gegen die Klinge des Schmelzwerkzeugs und lassen Sie den Stab in die Beschädigung fließen, wobei Sie den Bereich leicht überfüllen. Setzen Sie für tiefe Reparaturen die Spitze der Klinge in den Schaden, um sicherzustellen, dass der Boden des Schadens gefüllt ist.

Verwenden Sie das Wachshobel, um überschüssiges Wachs zu entfernen, bis der Reparaturbereich mit der Holzoberfläche nivelliert ist. Der zweite Teil des Werkzeugs – der Schaber – hat eine Kante zum Schaben und eine Kante zum Reinigen der Zähne des Wachshobels.

Versiegeln und schützen Sie die Reparatur mit dem Schutzstift. Der farblose Schutz hinterlässt eine Versiegelungsschicht auf der Reparatur.



Rengør overfladen for løst materiale med et stemmejern eller sandpapir. Tjek også, om området er jævnt og fri for oplosning. Pas på ikke at fjerne mere farve og overfladebehandling end nødvendigt.

Vælg den voksstav, hvor farven kommer tættest på træets baggrundsfarve. Farverne kan blandes under smelting, så du opnår den helt rigtige nuance.

Hold voksstaven mod bladet af smelteren, og lad staven flyde ned i skaden - lad området overfyldes en smule. Ved dybe reparationer, placer spidsen af bladet i skaden for at sikre, at bunden af skaden bliver fyldt.

Brug vokshøvlen til at fjerne overskydende voks, indtil reparationsområdet er udjævnet med træets overflade. Del to af værktøjet - skraber - har en kant designet til at skrabe og en kant designet til at rense tænderne på vokshøvlen.

Forseg og beskyt reparationen med beskyttelsespennen. Den farveløse pen vil efterlade et beskyttende lag oven på reparationen.